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Door: Miranda van Schie

Redactioneel

Lieve lezers,

Het einde van dit collegejaar komt in zicht 
en na hard werken zijn de bachelor stu-
denten aan hun welverdiende vakantie 
toe. Voor onze Leentjes Yvon is er geen 
sprake van vakantie, zij is net bevallen en 
moet volop melk gaan produceren. Over 
de rest van de dieren kunnen jullie alles 
lezen in het Dierennieuws. Er zal een 
verslag zijn van onder andere de drukbe-
zochte stalbranden lezing, de innovatie 
beurs en de excursie naar floatingfarm. 
De temperaturen stijgen en daarom 
staat er in de rubriek Enjoy! een heerlijke 
Veefokkers cocktail beschreven.

Het varken op de voorkant zoekt wat ver-
koeling in een modderbad maar in deze 
Koeieletters is te lezen hoe 60 Veefok-
kers dit deden in Schotland, voor ieder-
een die helaas niet mee kon en degene 

die wel mee zijn geweest hebben we 
gelukkig de verhalen nog. Wat absoluut 
niet mag ontbreken is het stuk over 
de LSCV waar onze eigen Sanne heeft 
gewonnen! Voorafgaand aan de LSCV 
was het veterinairkampioenschap rund-
vee beoordelen, wie dat heeft gewon-
nen lees je verderop.

Zo in de zomer zal het wat rustiger zijn 
in de veefokkerskamer maar voor de 
herkansers en strijdende masterstuden-
ten kunnen er nog altijd bakkies (koffie) 
genuttigd worden. Gelukkig is hier de 
nieuwe editie van de Koeieletters die 
(thuis of op vakantie) de tijd kan doden 
en waardoor toch de gezelligheid van de 
veefokkerskamer geproefd kan worden.

Veel leesplezier!
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Door: Enjo Olthof

Beste Veefokkers,

Daar is hij dan alweer, de laatste Koei-
eletters van dit collegejaar; “Time flies 
when you’re having fun”. 

Zet 60 oranje gekleurde Veefokkers op 
een boot naar Schotland en de fun kan 
beginnen. Schotland het land van de 
BLE van dit jaar en de stemming zat er 
direct al goed in. Er werd op de boot mee 
gedaan aan een muziek quiz en ook de 
bingo was druk bezocht. Eenmaal aange-
meerd in Newcastle, begon voor ons de 
zuivere bustijd, opweg naar het eerste 
bedrijf. We kwamen aan op een herten 
farm, waar we uitleg kregen over deze 
sector. Na de herten vervolgden we onze 
weg over de slingerende wegen van 
Schotland, een ervaring die wij Neder-
landers klaarblijkelijk niet gewend zijn. 
Het einde van de week werd afgesloten 
met een Veefokkers waardige rit in een 
veewagen over de landerijen van een 
schapenhouder. Naast schapen werden 
er ook Angus koeien gehouden waarmee

we, in het glooiende landschap van 
Schotland, de groepsfoto maakten en 
daarmee de BLE van 2019 ten einde 
brachten. 
Ook de LSCV was een geslaagde dag 
voor de veefokkers, we hebben name-
lijk het scholenkampioenschap gewon-
nen en daar ben ik erg trots op. De ver-
eniging is ooit ontstaan uit de interesse 
voor de fokkerij en het beoordelen van 
vee. Het is daarom ongelooflijk mooi dat 
we die passie voor het veebeoordelen 
nog steeds weten te koesteren en dit 
jaar zelfs kampioen zijn geworden op de 
LSCV. 
We zullen na de zomer verder gaan met 
het organiseren van leuke activiteiten. 
Maar voor nu wens ik 
jullie een hele fijne zomer toe en zie ik jul-
lie graag na de vakantie weer terug in de 
Veefokkerskamer om alle verhalen van 
deze zomer met elkaar te delen. 

Met VEEterinaire groet,
Enjo Olthof
h.t. Voorzitter

Voorzitterswoord
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Dierennieuws
Door: Enjo Olthof

Yvon en Yvon’s Froukje
Groot nieuws!  Yvon heeft op 27 mei om 
12:42 uur een vaarskalf gekregen. Het 
kalfje heeft de naam Froukje gekregen.  
Met de geboorte van dit vaarskalf is het 
fokdoel bereikt; het fokken van een zui-
vere blaarkop met de juiste aftekening. 
Froukje is zelf ter wereld gekomen en 
alles is gefilmd, dit is terug te vinden 
op onze Facebookpagina.  Met moe-
der Yvon gaat het ook goed, ze geeft al 
15 liter melk per dag. Wel moet ze nog 
wennen aan de melkput, maar dit komt 
vast en zeker goed. De poll is dit jaar 
gewonnen door Kim van Oostrum, Kim 
had het geslacht en de afkalfdatum goed 
geraden en ook met de tijd zat ze onge-
lofelijk dicht bij. Kim heeft de prijs in ont-
vangst mogen nemen en is uiteraard met 
Froukje op de foto geweest.   

Varkens
Met de varkens gaat het uitstekend, de 
dames zijn al flink gegroeid, niet alleen in 
de lengte maar ook in de breedte. Ze heb-
ben een apart hok gekregen zodat ze bij 
elkaar zijn, zo zijn ze voor iedereen nog 
beter te herkennen als je bijvoorbeeld 
een practicum in de varkensstal hebt. 
Ook bij Pauline en Ninke-Maike hebben 
we weer een nieuwtje, ze zijn opnieuw 
geïnsemineerd. Helaas weten we nog 
niet of ze daadwerkelijk drachtig zijn.

Schapen
Afgelopen maand hebben we bij een 
Zwartbles ram gekeken. Eind juni wordt 
hij opgehaald bij de eigenaar en verwel-
komen wij hem op de Tolakker.  Ook zijn 
we voor Lennardus nog steeds opzoek 
naar een nieuw huis. Helaas hebben 
we nog weinig reactie gekregen op de 
advertentie. De ooitjes Fabienne, Eme-
ralde en Oliva staan in de weides rondom 
de Uithof te grazen en maken het goed. 
Ze zijn als zwartbles goed te herkennen 
als je over de Uithof fietst en vinden het 
leuk als je ze af en toe even bezoekt.
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Hoi! 

Ik ben Joost Eringfeld, 1ste jaars, 18 jaren 
jong en geboren en getogen in het mooi-
ste stukje van Nederland, de Achterhoek. 
Om precies te zijn Voorst (gemeente 
Oude IJsselstreek). In dit dorp/plaatsje/
gehucht/uithoek (doorhalen wat niet van 
toepassing is) runnen mijn vader en oom 
melkveebedrijf. Het is al van oudsher een 
familiebedrijf waarop al meerdere gene-
raties lang de familie Eringfeld met de 
scepter zwaait en ik hoop hier later ook 
mijn steentje aan bij te mogen dragen. 

Op de hoofdlocatie van het bedrijf, 
tevens de plek die ik thuis mag noemen, 
worden 320 koeien gehouden die 2 keer 
per dag een rondje door onze 32 stands 
Westfalia carrousel draaien. Het jongvee 
en enkele kalfjes zijn gehuisvest op een 
externe locatie en de twee andere loca-
ties die het bedrijf rijk is. Op de externe 
locatie in Doesburg, 30 km verderop, 
staan vooral drachtige pinken die daar 
door de uiterwaarden kunnen grazen en 
vlak voor afkalven weer terug komen. 

Een van de andere locaties is bij mijn oom 
thuis waar voornamelijk jongvee staat en 
de derde locatie die een kilometer ver-
der is ten opzichte van thuis wordt met 
Prominent melk van Fuite, een koude 
melksoort volgens het principe van 
onbeperkt voeren, opgefokt. Dit alles 
bij elkaar zorgt ervoor dat het bedrijf in 
totaal bijna 500 dieren telt. 
Deze 500 dieren zijn niet allemaal ras-
zuivere Holstein-Friesian. Momenteel 
kruisen wij thuis koeien die een minder 
exterieur of daar om andere redenen 
behoefte aan hebben in met Fleckvieh, 
Noors Roodbont of in exceptionele 
gevallen een enkele Jersey. 
Al het voer komt in principe van het eigen 
land af en wordt verbouwd op 150 hec-
tare waarvan 130 eigendom. Van deze 
130 hectare is ruim 35 huiskavel waarop 
vanaf april/mei tot augustus/september 
de melkkoeien geweid worden. 

Door: Joost Eringfeld

Boerenbloed
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Het inkuilen van al dit voer wordt in prin-
cipe volledig in eigen beheer gedaan 
met de mooiste trekkers die deze pla-
neet kent. Voor de nieuwsgierige lezers 
die dit mooie blad rijk is zal ik een hint 
geven: blauw ;). De enige werkzaamhe-
den waarvoor een andere trekker ons erf 
zal betreden is tijdens het zaaien van de 
maïs en het hakselen van de maïs. Verder 
komen er nog twee vrachtwagens routi-
nematig op ons erf, de melkwagen van 

FrieslandCampina en de bulkwagen van 
ForFarmers.

Mochten jullie toch nog vragen hebben 
na het lezen van dit stukje beantwoord 
ik deze graag. Ik ben vaak te vinden in de 
kamer.

Met VEEterinaire groet,

Joost
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Dinsdagavond 12 maart kwam Gertjan 
Streefland met drie collega’s/mede-
werkers vertellen over hun bedrijf AHV. 
Gertjan is zelf dierenarts en in de prak-
tijk ondervond hij dat er steeds minder 
goede antibiotica beschikbaar waren 
voor hun dieren: “Zélfs de goede antibio-
tica werden verboden, tenzij deze onder 
strikte voorwaarden worden gebruikt, 
wat in de praktijk niet tot nauwelijks te 
realiseren valt. Daarbij neemt de werking 
van deze antibiotica nog altijd steeds 
verder af en heeft het overmatig gebruik 
in onze sector ertoe geleid dat de resis-
tentie van bacteriën groeit.” 
Daarom heeft Gertjan zich in de micro-
biologie verdiept, en hij ontdekte het 
Quorum Sensing: de manier waarop bac-
teriën onderling met elkaar communice-
ren. 

Vooral de biofilm die ze vormen kwam 
regelmatig ter sprake. AHV werkt op 
basis van wetenschappelijk onderzoek 
en met wat de natuur ze leert: “Nature 
is the cure”. 
De AHV Bolus is één van de produc-
ten van AHV, de meest bekende. Deze 
bolus kan gebruikt worden ter preven-
tie van mastitis, en ondersteunt herstel 
na ziekte. Gertjan vertelde vooral dat 
de boeren die met hun producten wer-
ken, tot nu toe allemaal erg tevreden 
zijn. Koeien zijn minder ziek en vooral; 
het antibioticagebruik kan flink omlaag. 
Later deze maand stond AHV ook op de 
beurs.

Door: Carmen Brummelhuis

Lezing AHV

19849_1 Jaaradvertentie BI Animal Health A5.indd   1 04-01-19   14:26
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Door: Robert van de Mheen

Excursie slachterij

Sybesma activiteit Excursie Gosschalk

28 maart jongstleden waren de Veefok-
kers welkom om de slachterij van de 
firma Gosschalk te Epe te bewonderen. 
Na een warm welkom in wat voorheen 
de technische school van Epe was (later 
aangekocht door Gosschalk om o.a. een 
ontvangstruimte in te maken), kregen 
we een presentatie over de geschiedenis 
van het bedrijf. Het bijgevoegde beeld-
materiaal gaf een mooi overzicht van 
hoe dit bedrijf van klein slachterijtje uit-
gegroeid is tot een internationaal speler 
op het gebied van vlees en alle bijpro-
ducten die daarbij komen kijken. Ook 
wat achtergrondinformatie over het aan-
voerproces, de kwaliteitswaarborging 
etc. kwamen voorbij. Hierna werden wij 
over het hele terrein rondgeleid waarbij 
we op elke afdeling een kijkje mochten 
nemen. 

Het proces begint bij het aanvoeren en 
lossen van de koeien, de ante mortem 
keuring en het schieten van de koe. Om 
dit zo vlot mogelijk en zonder stress te 
laten verlopen werd er gebruik gemaakt 
van een opdrijfsysteem gebaseerd op 
de ideeën van dr. Temple Grandin. De 
koe moet door een u-bocht die ook nog 
eens hellend verloopt. Door deze karak-
teristieken zal doe koe niet snel stil gaan 
staan (dat zou gebeuren als de vloer vlak 
is en de koe kan zien wat er voor zich 
gebeurd) en loopt de koe zo de schiet-
box in. Na het schieten wordt er verbloed 
en gaat het karkas de slachtlijn in. Aan de 
slachtlijn zijn er talloze controlepunten 
waar medewerkers van de NVWA en het 
KDS staan om toe te zien op de kwaliteit 
van de producten. 
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Naast het vlees worden ook de bijpro-
ducten gebruikt: huiden worden gelooid, 
organen worden in diervoeder verwerkt 
of voor humane consumptie gebruikt 
(boekmaag schijnt een delicatesse te 
zijn in China) en bloed van foetussen uit 
drachtige koeien kan worden gebruikt 
voor medicijnproductie. Karkassen wor-
den getaxeerd door middel van het 
SEUROP-systeem om vervolgens naar 
de uitbeenderij te gaan. Uitbeenders 
worden per stuk vlees wat ze verwerken 
betaald, dus de vaart zit er goed in. Als 
alles in het vacuüm zit gaat het in kratten 
de koelcel in, waarna het in de vracht-
wagens geladen kan worden. Veel van 
het transport doet Gosschalk zelf. Krat-
ten worden weer mee terug genomen 
en in de eigen krattenwasserij schoon 
gemaakt. Deze wasserij wordt helemaal 
gerund door mensen met een beperking 
uit de buurt. 

Ook de varkensslachtlijn werd openge-
steld voor de rondleiding. Deze was op 
de desbetreffende dag niet in gebruik, 
maar desalniettemin was het mooi om 
daar ook even een kijkje te nemen. Het 
varkensslachtproces is veel meer geau-
tomatiseerd, wat mogelijk is omdat de 
koppels zo uniform zijn. Dit is bij koeien 
niet het geval waardoor daar veel meer 
mensenwerk nodig is. Aansluitend op de 
rondleiding kregen we nog een les patho-
logie: de dierenarts had wat interessante 
dingen vanaf de slachtlijn verzameld 

welke we in de pathologiezaal (ingericht 
in de oude technische school) gingen 
bekijken. Scherp in, emfyseem, lever-
vervetting, endocarditis, petechiën op 
de nieren, het kwam allemaal voorbij. 
Je ziet van alles aan de lijn hangen als er 
om en nabij de 600 koeien per dag voor-
bij komen. Na dit leuke intermezzo wer-
den we van lunch voorzien, bestaande 
uit bolletjes met ham, worst en gehakt-
ballen van eigen makelij. Vanzelfspre-
kend hoefden we dan ook op de terug-
weg niet meer langs de McDonald’s om 
restvlees te gaan eten, dit smaakte een 
stuk beter. Al met al is het mooi om te 
zien dat het slachtproces zo transparant 
en inzichtelijk wordt gemaakt door het 
bedrijf zelf. Wij zijn weer een stuk wij-
zer geworden wat betreft alle details 
rondom het slachtproces. Bij de excur-
sie waren Gijs Eikelenboom en Tjeert de 
Boer als oud bestuursleden van voorma-
lig Stichting Amplitude aanwezig. Mede 
door bijdrage van Stichting Amplitude 
is het voor de vereniging mogelijk om 
activiteiten te organiseren waarbij onze 
leden meer kennis verkrijgen binnen de 
vleesketen. 

In de toekomst hoopt de vereniging 
meer activiteiten te kunnen organise-
ren als Sybesma activiteit, waarbij oud 
bestuursleden van Stichting Amplitude 
aanwezig zullen zijn.

Gosschalk



Hek’ heurd
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“Heb je die stok gezien? 
  Wel 5 meter”    

-M. van Schie

“Gewoon verticaal en zuigen!” 
-N. van Benthem

“Hij moet flink hard zijn anders is 
die niet lekker ”

-R. Pardijs
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“Je lacht als een geit”
 -S. de Groot tegen M. Kerckhoffs

T. van Dijk “Doe maar een buffetje.”
M. Kerckhoffs “Ja hoeft niet zo luxe, asito is 

ook goed” 

“Wacht, Suus moet effe haar doos 
rechtzetten!?”

- A.T. Wienia 
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Product en bestelinformatie: 

NML health B.V., Weesp | Tel: 0294 455 666 | Fax: 0294 - 430830

THE NATURAL POWER OF HONEY

Zalf met honing, essentiële oliën 

en cardiospermumextract

• Vertrouwd product, wetenschappelijk onderbouwd

• Honingenzymen zijn zuiverend en verzachtend

• Indien nodig afdekken met een wondgaasje

• Verkrijgbaar in verpakkingen van 10g, 30g en 180g
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Een pracht van een combinatie, 
Maria Groot van de WUR en Johanna 
Fink-Gremmels, die dit interessante 
onderwerp met ons kwam bespreken. 
Het concept Fytotherapie is in opkomst, 
elke dierenarts heeft of krijgt er hoe dan 
ook mee te maken. Maria Groot besprak 
met ons de praktische toepassingen ter-
wijl Johanna Fink-Gremmels de theore-
tische achtergronden verder uitdiepte. 
Maria Groot trapte af met het uitleggen 
van de fundamenten van de fytothera-
pie. Fytotherapie werkt via farmacologi-
sche principes, waarbij geneesmiddelen 
op basis van planten(extracten) gege-
ven worden. Ze gaf aan dat wanneer 
dieren in de natuur losgelaten worden, 
deze veel gebruik maken van zelfmedi-
catie van plantaardige producten en zo 
een natuurlijke inname van plantaardige 
producten kent.
Het gebruik van giftige planten kan ook 
nut hebben en bijdragen aan de gezond-
heid van mens en dier. Dit principe heet 
hormesis, waarbij een beetje gif op een 
positieve manier gebruikt kan worden. 
Dit kan door een lage concentratie of 
het combineren van gif met andere stof-
fen wat de activiteit vermindert. 
Een praktische manier om dieren meer 
toegang te verlenen tot kruiden kan 
door gebruik te maken van weidemeng-
sels met kruiden. Dit heeft als positief 
neveneffect ook nog eens het vergroten 
van de biodiversiteit van grasland, waar-
bij diep wortelende rassen voor droog-
teresistentie zorgen en tal van andere 
positieve effecten geven. Daarbij bevat-

ten kruiden meer mineralen dan regu-
liere grassen, wat de kans op deficiëntie 
vermindert. Dit alles draagt bij aan een 
stabielere darmflora van dieren.  
Johanna Fink-Gremmels besprak op 
deze avond meer de theoretische ach-
tergronden van fytotherapie. Fytothera-
pie is de vroegere kruidengeneeskunde, 
waarbij voortschrijdende medische ken-
nis meegenomen wordt. De basis van 
meer dan 80% van alle reguliere genees-
middelen heeft een komt uit de fytothe-
rapie. 
Uiteindelijk draait het erop uit dat de 
visie van diergezondheid, dieren gezond 
houden, blijft wat de hoofdtaak van vee-
houder en dierenarts is. Een kringloop 
van onderdelen en invloeden vanuit de 
natuur hebben hier effect op en zijn van 
onschatbaar belang om dit te bereiken. 
Fytotherapie is een belangrijk onderdeel 
hiervan, met veel nieuwe potenties. 

Door: Gerben Verrips

Fytotherapie

Product en bestelinformatie: 
NML health B.V., Weesp | Tel: 0294 455 666 | Fax: 0294 - 430830
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• Honingenzymen zijn zuiverend en verzachtend
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• Verkrijgbaar in verpakkingen van 10g, 30g en 180g
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Lieve leden van de veefokkers,

Na weer een jaar met elkaar de strijd aan 
te gaan en te oefenen bij verschillende 
bedrijven was het moment daar. Dé 
avond om uit te maken wie van ons het 
beste naar de dames kon kijken. Ik heb 
het dan wel over de koeien natuurlijk ;). 
Met een grote groep van nieuwelingen 
tot gevorderden begonnen we vanzelf-
sprekend eerst aan de koffie om daar 
kennis te maken met Hilco Eikelenboom, 
vakkundig CRV-inspecteur met ook een 
eigen melkveebedrijf. Daarna gingen we 
meteen aan de slag in onze vertrouwde 
stal van de Tolakker, waar zeven koeien 
voor ons klaar stonden. Twee om te 
beoordelen aan de hand van alle exte-
rieurkenmerken apart en de andere vijf 
werden op volgorde gezet van best
naar minst goede koe. 

Met alle tips van de vorige keren zag je 
dat iedereen al veel beter aan het kijken 
was, ook al was het nog een aardig moei-
lijk koppel om onderscheid in te maken.

Toen kwam het moeilijkste maar ook 
stiekem wel een leuk gedeelte, want 
na de puntentelling (van het algemeen 
klassement en deze avond) en weer een 
bakkie koffie,  mochten de beste vijf een 
mondeling houden, die de inspecteur 
zou beoordelen. Natuurlijk was ik erg 
blij dat ik daar bij zat, maar moet ik ook 
zeggen dat ik het ook wel erg spannend 
vond, omdat het mijn eerste monde-
ling zou worden! Uiteindelijk natuurlijk 
hartstikke leuk, dus voor anderen: wees 
vooral niet bang om (ook al ben je er 
nog nieuw in) te vertellen waarom jij nou 
deze volgorde had. 

Door: Dani Bertelink

Veterinair RVB
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Kampioenschap

Elke keer leer je nog kritischer te kijken 
zodat je uiteindelijk echt (het idee hebt 
dat je) weet waar je het over hebt. Vooral 
doen dus! Na vijf mooie maar ook ver-
schillende verhalen, kwam de uitslag met 
een terechte top drie. Gefeliciteerd! Bij 
de uitslag benoemde Hilco onze sterke 
punten en gaf ons ook zeer nuttige tips.

Zo mag bij het beschrijven van de eer-
ste koe dit wel lyrisch, maar we zijn nog 
wel gewoon bij boeren, dus gebruik dan 
woorden als jeugdig of ontwikkeling (ipv 
grootte) en maak ook duidelijk waarom 
je bepaalde dingen vindt. Ga (nog meer) 
in op details. Ook is het belangrijk om 
je verhaal goed af te sluiten. De ‘laat-
ste’ koe is zeker geen slechte koe, maar 
alleen de minst goede van deze 5. Bena-
druk dus ook de goede punten van deze 
koe.

Met al deze goede tips waren alle punt-
jes op de i gezet en waren we zeker goed 
voorbereid voor de LSCV van 19 april!



 

20

KWALITEIT EN VERANTWOORDELIJKHEID 
DOOR DE GEHELE KALFSVLEESPRODUCTIEKETEN

www.vandriegroup.nl 

Volg ons op social media: @VanDrieGroup

Adv_V3G_DeVeetelers_A6.indd   1 29-12-17   13:56

U wilt 
vooruit met 
uw rundvee

Onze meng-
voeders 
helpen u 

een handje

WWW.DE-HEUS.NL

dhv17009_sponsoradvertenties_rundvee_a6.indd   2 10-07-17   15:18



 

21

De jaarlijkse innovatiebeurs! Een uitgelezen 
kans voor bedrijven om hun nieuwe snufjes, 
producten en ideeën te presenteren aan een 
grote groep leergierige veefokkers. Dit jaar 
was natuurlijk niet zomaar een editie, maar 
de vijfde en dus alweer DE lustrum editie van 
de innovatiebeurs! Waar het voor de bedrij-
ven ooit begon als een korte elevator pitch, 
is er nu meer tijd om het verhaal te vertellen, 
maar meer is er niet veranderd. De formule 
was vanaf het begin goed en wordt nog 
steeds zo uitgevoerd. 

Zo begon de middag met presentaties, de 
één wat meer wetenschappelijk onderbouwd 
dan de ander, van AHV over Quorum Sensing, 
Boehringer Ingelheim over Bovikalc Dry, MSD 
over Exzolt en de Jongvee app, NSFO over 
internet of sheep, Anoxia met de euthana-
siebox en Watter over het reinigingsysteem. 
Tussen de presentaties door was er tijd voor 
wat fijne happen en ook na afloop van de pre-
sentaties stond er, heel verrassend (!), een 
Aziatisch avondmaal voor ons klaar. 

Daarna was het tijd voor de beurs waar menig 
veefokker, onder het genot van een drankje, 
de dames en heren van de verschillende 
bedrijven bestookt heeft met vragen en eens 
goed aan de tand heeft gevoeld. Deze vragen 
werden met veel plezier beantwoord en dit 
zorgde voor leuke discussies tussen studen-
ten en standhouders. Aan het einde van de 
avond volgde er tevreden reacties vanuit alle 
aanwezige, weer een geslaagde editie kun-
nen we stellen!

Door: Anne-Miek Timmermans

Innovatiebeurs
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Eindelijk was het zover, de BLE! De 
oranje truien werden aangetrokken, het 
bier ingeladen en de vlaggetjes opgehan-
gen. De reis naar Schotland kon begin-
nen! De onwetende veefokkers onder 
ons waren opgelucht, wanneer ze hoor-
den dat we met de ferry gingen in plaats 
van via Calais. Richting IJmuiden werden 
er al koeien en trekkers gespot, toen 
buschauffeur Dennis het door had, werd 
zelfs hij enthousiast als hij ze zag. Op het 
dek van de ferry werden ‘s avonds fana-
tiek spelletjes gespeeld, later werd er 
meegedaan met
de muziekquiz en er stonden al heel 
wat veefokkers op de dansvloer. De vol-
gende dag reden we met de bus verder 
naar de Roundbush farm van John en 
Callum Jamieson in Annan. Zij hadden 
twee dicht bij elkaar gelegen veehoude-
rijen, waarvan de koppel die wij bezoch-
ten, was samengesteld uit drie andere 
koppels, bestaande uit nu 400 koeien. 
Op beide bedrijven worden de koeien 
drie keer per dag gemolken, wat dus 
inhoudt dat er 24 uur per dag gemolken 
wordt. Het was ook leuk om te horen dat 
de melkgift toe was genomen met 2 liter 
toen er werd overgegaan op een zand-
bedding.

Hierna reden we door naar het herten-
bedrijf van Joe Mallison. Deze beste man 
werd bijna emotioneel toen hij vertelde 
hoe blij hij was dat hij deze dieren mocht 
houden. Het was ontzettend interessant 
om te luisteren naar de dierenarts, die de 
meest voorkomende ziektes besprak en 
om te zien hoe deze dieren behandeld 
worden. Het meeste werk van het bedrijf 
zat in het feit dat de hekken goed en 
hoog genoeg moesten blijven.
Aan het eind van de middag kwamen we 
aan in Glasgow en s’ avonds gingen we 
de stad in. Een oranje menigte ging door 
de stad en we werden zeker nagekeken, 
ondanks dat de vrouwen in Glasgow er 
veel bijzonderder uitzagen. De club die 
ons verwachtte, wilde ons toch liever 
niet binnen hebben. Gelukkig werd er al 
snel een andere club gevonden en kon 
het feesten beginnen. De eerste twee 
dagen van de BLE waren erg geslaagd en 
beloofde veel goeds voor de volgende 
dagen!

Door: Marit van Duijn

BLE vrijdag & zaterdag
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Beste Veefokkers,

Na een enthousiaste nacht in Glasgow 
zaten we de volgende morgen, na een 
fijn ontbijtje van het Euro Hostel, weer 
in de bus en zette Dennis koers richting 
Loch Lomond. Reisleider Rick legde even 
gauw uit wat er zou gaan gebeuren deze 
dag en uitte het vermoeden dat het 
monster van Loch Ness wel eens bij Loch 
Lomond kon zijn. De bus kon dat helaas 
niet geloven, want dan had Nessie, had 
hij met een snelheid van 50 mijl per uur 
gezwommen, toch wel een paar uur eer-
der zijn bed uit gemoeten dan wij. Een-
maal in Loch Lomond aangekomen he-
sen we elkaar in een wetsuit en draaiden 
we even warm, waarna de provinciestrijd 
losbarstte. De allianties waren als volgt: 
Hollandse Vloot samen met Friesland te-
gen DOC tegen LiBraGel. De goal was om 
als team als eerste om de boei te varen 
en weer terug te zijn op het strand. Ie-
dereen denderde met zijn vaartuig het 
water in en de strijd begon. 

Peddelen op een waterboard lukte niet 
zo super goed, dus deze jongen had zijn 
peddel in het water gegooid en dacht 
wel even met de armen te roeien. Hij had 
alleen niet zo goed rekening gehouden 
met de temperatuur van het water, die 
was nog aardig laag, en de capaciteit 
van zijn spiermassa, dus halverwege was 
het afgelopen. Verder scheen de zon en 
regende het niet, kortom het was prach-
tig weer. Tijdens de busreis vertelden 
de lustrumgangers over de voorgaande 
BLE’s, waarbij mooie verhalen weer wer-
den opgehaald. Na een tussenstop voor 
een bakkie in Pirlochry kwamen we aan 
in Newtonmore, waar we de nacht ver-
bleven. ’s Avonds was een mooie, goed 
georganiseerde lustrumgangersavond 
met o.a. een BLE-quiz, ui-happen, sinaas-
appelrennen en nog veel meer. Toen het 
binnen te gewoontjes werd, vonden on-
der andere Max en Vince het een goed 
idee om te gaan droogkanoën op een 
talut. Bang voor een brandende peper 
achterin ben ik zo lang mogelijk opgeble-
ven maar uiteindelijk won de slaap het 
van de verzoeknummertjes in de kamer 
en zijn we maar naar bed gegaan. Wat 
een geweldige dag!

Door: Wim Broekhuizen

BLE zondagBLE vrijdag & zaterdag
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Na een gezellige avond door de lus-
trumgangers georganiseerd, werden 
we maandag alweer op tijd gewekt. Als 
eerste stond een melkveebedrijf op de 
planning. We werden ontvangen door 
de boer en twee heren van World Wide 
Sires. Na een praatje over zijn bedrijf 
gingen we de stal in. Hier konden we de 
melkstal en zijn melkrobots bewonde-
ren. De veehouder had namelijk beide. 
In de eerste stal stond voorin nog een 
put die gebruikt werd om de koeien uit 
de stal zonder robot en enkele koeien uit 
het strohok te melken. De koeien in die 
in deze eerste stal zelf stonden, werden 
gemolken door 4 Lely melkrobots. 

Na de eerste stal was het tijd om naar 
de machineloods te gaan om hier zijn 
nieuwste investering te zien. De veehou-
der had een mestdrooginstallatie waarbij 
de dikke fractie in een dunne laag over 
een rooster gestrooid werd, waar ver-
volgens hete lucht door geblazen werd. 
Deze hete lucht was afkomstig van ver-
branding van houtsnippers. Deze ietwat 
onlogische stap was vooral bedoeld 
omdat er teveel stroom werd opge-
wekt door omliggende windmolens en 
hij daardoor subsidie kreeg om dit zo te 
doen. Het resultaat was echter wel super 
mooi droog box-bedding materiaal. 

Vervolgens kwamen we via de droge 
koeien bij het deel van het bedrijf aan 
de overkant, hier stonden in twee lange 
schuren al zijn jongvee, indrukwekkend! 
De ochtend werd afgesloten met een 
lunch, aangeboden door World Wide 
Sires. 

Toen weer hup de bus in om nog even 
het bedrijf na te bespreken met S. de 
Vries, en voor we het wisten waren we al 
bij onze tweede activiteit, The Glenturret 
Distillery. Hier kregen we een rondleiding 
en een fijne proeverij, een prikkeling voor 
mond, neus en lever. Zo net als we zijn, 
dronk ieder zijn twee soorten whisky op 
en met dit achter de kiezen konden we 
op doorreis naar onze slaaplocatie. Hier 
aangekomen was het tijd voor eten, wat 
natuur bekijken en veel spelletjes wat 
natuurlijk enkele winnaars opleverde. De 
avond kwam ten einde bij een gezellig 
kampvuur!

Bedankt C-miss!

Door: Stijn Nieuwenhuis

BLE maandag
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Door: Jolien Oosterink

BLE dinsdag

Na genoten te hebben van uitgerookt te 
worden in onze villa was het tijd om rich-
ting IMV imaging te rijden. Dennis had 
er blijkbaar zin in en zodoende kwamen 
we ruim op tijd aan voor onze lezingen. 
Nadat de ramen waren opengezet in po-
ging iedereen enigszins bij bewustzijn te 
houden, en de meest wakkere mensen 
vooraan gezet te hebben kon het feest 
beginnen. Mocht iemand iets willen we-
ten over het bedrijf zelf, hardware en 
software, bedrijfsspionage en het ont-
werpproces: ga er vooral zelf heen, ze 
vertellen er graag over. Na een rondlei-
ding door het gebouw waarbij de natuur-
lijke habitat van enkele programmeurs, 
verkopers, inpakkers, etcetera betreden 
werd, was het tijd voor de lunch. De 
lunch, die in het teken stond van: meer 
vet is meer beter, bestond uit onder an-
dere maar niet enkel: pizza, garnalen, 
kippenspiesjes, zalm, warme broodjes en 
fruit. 

Met volle buiken (gelukkig waren de we-
gen hier al wat vlakker) was het daarna 
tijd om de medische faculteit van Edin-
burgh te bezoeken. Vanaf hier was het 
nog pak hem beet 30 minuten rijden 
naar de juíste faculteit. Hier was er een 
korte rondleiding en een bezoek aan de 
LH kliniek. In Groot Brittannië is het nog 
mogelijk om dieren naar en van de kli-
niek te verplaatsen, en sommige boeren 
laten dus moeilijke behandelingen van 
bijvoorbeeld dure fokkoeien uitvoeren 
op het ‘koeienziekenhuis’, en nemen ze 
na de behandeling mee terug. In de trant 
van biosecurity niet de handigste keuze, 
maar dat was 60 veefokkers laten slapen 
in een bordeel in Edinburgh ook niet, als 
je bedenkt wat voor ziektes ze allemaal 
van ons kunnen krijgen. Afijn, de black-
light hebben we er maar niet bij gepakt. 
’s Avonds mochten we zelf ons eten bij 
elkaar jagen en zodoende heeft een ~14-
tal veefokkers de dagomzet bij een steak-
house verdubbeld. Hier kwamen we er 
om 8 uur achter dat 9 uur Nederlandse 
tijd 8 uur Schotse tijd was, dus was het 
al lang en breed tijd om ons richting de 
Schotse Drie gezusters, per Uber voor 
de kreupele Marlieke, te verplaatsen om 
Ajax aan te juichen. Dat de wedstrijd al 
begonnen was kon ons niet deren want 
‘het eerste half uur gebeurt er toch niks’ 
aldus voetbalkenner v/d Water. Na een 
gezellig potje voetbal verplaatsten we 
ons ter voet naar The Hive en na een of 
twee afterparties was 3 uur voor vertrek 
de dinsdag ook klaar.
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Na een avondje stappen in Edinburgh 
en een aansluitend technofeestje in 
het appartement, werd de gemiddelde 
Veefokker wakker met wallen tot op z’n 
kin. De twee uur zuivere bustijd naar een 
organisch schapen- en vleeskoebedrijf 
werd gevuld met hitjes en goede verha-
len over de voorgaande avond door de 
megafoon op de achterbank. We had-
den deze ochtend  naar mijn mening het 
leukste bedrijfsbezoek van deze BLE. We 
werden in een voerkar achter een trek-
ker over enorme boerderij op de schotse 
hooglanden gereden, waarbij ondertus-
sen de veehouders vol passie vertelden 
over hun bedrijf. Ze hadden ongeveer 
800 schapen en bijna 100 Angus vlees-
koeien. De schapen waren van een 
wool-shedding ras. Dit betekent dat ze 
vanzelf hun wol verliezen en niet gescho-
ren hoeven te worden. Doordat het een 
organisch bedrijf was, werd er alles aan 
gedaan om het medicijngebruik zoveel 
mogelijk te verminderen. Daarom wordt 
er op dit bedrijf veel focus gelegd op 
goed weidebeheer en werden de dieren 
elke paar dagen op een nieuwe stuk land 
gezet. Terug in de bus hield Sanne nog 
een educatieve nabespreking van het 
bedrijf, met als conclusie dat als je dan 
een koe moest zijn, het op deze boerde-
rij prima vertoeven was. De laatste nacht 
van de BLE sliepen we op de boot naar 
Nederland. Sommigen gingen vroeg hun 
bed in en een deel streed ook de laatste 
avond tot in de laatste uurtjes door.
Na een fantastisch ontbijtbuffet gingen 

we de boot af en de bus in voor een laat-
ste uurtje BLE. Toen  kwamen er toch 
nog een  paar flessen Ice tevoorschijn, 
waardoor de sfeer er goed in zat toen we 
rond 12.00 weer in Utrecht arriveerden. 
Na een erehaag voor onze fantastische 
chauffeur Dennis en een sentimenteel 
verhaal van de BLE-gangers die voor het 
laatst mee waren, was de BLE 2019 dan 
toch echt over.

Door: Mathilde Schipper

BLE woensdag
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Foteo ble
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BETTER COWS | BETTER LIFE CRV4ALL.NL

‘ Ik melk liever tien 
gezonde koeien 
extra dan één met 
problemen’
Melkveehoudster Ellen Rameijer, Lelystad 

Ellen Rameijer heeft een grote passie 
voor haar koeien. Een passie die ze 
deelt met CRV-klanten wereldwijd. Ze 
gaat voor een veestapel met een goede 
gezondheid, een goede vruchtbaarheid 
en een hoge levensproductie. 
‘BETTER COWS | BETTER LIFE’ draait 
voor haar niet alleen om resultaten, 
maar ook om een zorgeloze manier van 
veehouden, waarvoor zij ’s morgens 
graag vroeg opstaat.

590-17 Ad Inspiratiedag NAJK.indd   4 22-11-17   14:34
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Door: Bert Jansen

Op donderdag 23 mei zijn we met een 
groep van twintig Veefokkers afgereisd 
naar de haven van Rotterdam om een 
bezoek te brengen aan de Floating Farm. 
Dit is een drijvende boerderij in de haven 
van Rotterdam met als doel duurzaam-
heid, innovatie en circulatie. Op de boer-
derij staan Maas-Rijn-IJsselkoeien (MRIJ) 
deze koeien zijn geschikt voor de zuivel- 
en vleesproductie. 

Bij aankomst kregen wij eerst uitleg over 
de boerderij in een tent op de kade. Hier 
werd het concept van de boerderij uit-
gelegd, wat te maken had met circula-
tie, innovatie en duurzaamheid. Bij het 
verlaten van de tent kregen we nog een 
flesje met de melk van de Floating Farm 
koeien. Vervolgens mochten we naar de 
boerderij zelf, in eerste instantie alleen 
beneden kijken maar uiteindelijk moch-
ten we ook bij de koeien kijken. Beneden 
werd het voer van de wal ontvangen, 
melk en mest opgeslagen, is er moge-
lijkheid om kaas te maken en was er een 
winkeltje. Boven stonden de koeien en 
de melkrobot. Naast de boerderij lag ook 
nog een zonnepaneleneiland die stroom 
opwekt voor de boerderij.

Floating farm
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Door: 

Kernpraktijken

 

Kernpraktijken Rundvee (KPR) is een vereniging van 15 
dierenartspraktijken verspreid door heel het land.  

In al deze praktijken werken 115 geborgde rundveedierenartsen 
samen met de veehouders aan de diergezondheid en het 
dierenwelzijn van de runderen. 

 

Binnen KPR is er volop ruimte voor groei en 
ontwikkeling en staan werkplezier,  
ondernemerschap en het delen van kennis  
en kunde hoog in het vaandel.  
 
Ben je nieuwsgierig naar de aangesloten 
praktijken?   
Neem een kijkje op: 
www.kprundvee.com 
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Door: Laurette Sonneville

Op donderdag 4 april organiseerden de 
Veefokkers de lezing ‘Parasitaire infec-
ties bij de kip’. De sprekers van de avond 
waren dr. Harm Ploeger en dr. Marius 
Dwars. Harm begon de lezing met wat 
theorie over veel voorkomende para-
sieten en de klachten die zij kunnen ver-
oorzaken. 

Na het stukje theorie nam Marius het 
over en ging hij wat dieper in op het 
praktijkgerichte gedeelte, waarin hij ons 
vertelde over de diagnostiek, preventie 
en behandeling van deze parasieten. 
De sprekers waren erg enthousiast en 
het was een feestje om Marius vol pas-
sie te zien vertellen. Al met al een erg 
geslaagde lezing!

Lezing Pluimvee
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Met een slaapachterstand en enkele 
flinke katers door het V.T.T.G. Lustrum-
feest begon op 18 mei het klauwbekap-
weekend. Met een fantastisch leuke 
groep van 10 veefokkers vertrokken we 
naar Kaasboerderij de Diervoort in Wij-
chen, het bedrijf van Theo en Ine Hop-
man (de ouders van Kim). Hier worden 
op twee locaties in totaal 180 koeien 
gemolken. Een deel van de melk wordt 
tot kaas en andere zuivelproducten ver-
werkt, die verkocht worden in de bijbe-
horende landwinkel. Na een bak koffie 
en een korte bijspijkeringscursus, kon-
den wij met volle moed aan de slag onder 
begeleiding van Martijn. Waar dat ’s och-
tends nog met een onhandige opstelling 
van de twee bekapboxen ging, besloten 
we het na een rodeo met een ontsnapte 
koe slimmer aan te pakken. Onze inspan-
ningen werden aan het eind van de dag 
goed beloond met koude blikken Klok 
en een flinke portie Chinees (baaaaabi 
pangang, tjaptjoyhoyhoy… ♫), waar ook 
door Theo en een passerende klant van 
de landwinkel met volle teugen van werd 
genoten.

Een weekend met de veefokkers is van-
zelfsprekend niet compleet zonder een 
fijne partij! Zo besloten wij om naar het 
feest aansluitend op de trekkertrek in 
Oss te gaan, waar BZB speelde. Helaas 
kon mijn enkel het gefeest niet bijbenen 
(spannender wordt het verhaal helaas 
niet), met een flink dikke en blauwe 
enkel tot gevolg. De volgende ochtend 
konden wij onder begeleiding van Eddy, 
al 30 jaar klauwverzorger bij Abeos 
(voorheen AB Oost), aan de slag met een 
koppel pinken. Gelukkig hadden wij deze 
dag een veel luxere hydraulische WOPA 
box tot onze beschikking. De goede fixa-
tie van de klauw in deze box maakte het 
voor mij mogelijk om ondanks mijn eigen 
kreupelheid toch nog een paar klauwen 
te bekappen. Gelukkig was het prachtige 
weer een prima troost en kon ik in de zon 
liggen terwijl de rest zich in het zweet 
werkte met een paar probleemkoeien. 
Op de terugweg naar Utrecht hebben we 
er vanzelfsprekend nog een fijne Macx-
cursie van gemaakt, zodat wij met volle 
pens ons slaaptekort konden inhalen. 
Het was een topweekend!

Door: Douwe Wijnia 

Klauwbekapweekend
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ENJOY!

Nu de zomer en de vakantie dichterbij 
komen en de temperaturen stijgen wordt 
het tijd voor een KOUD drankje. Niks is 
lekkerder dan met een koude cocktail in 
de Veefokkerskamer te chillen. 
Enjoy de BROWN COW!

Benodigdheden:
• 1/3 Tia Maria
• 2/3 Melk
• Kaneel
• Ijsklontjes

Doe de Tia Maria, melk en ijsklontjes in 
een voorwerp waar je het goed in kunt 
shaken (cocktailshaker, thermoskan, 
beker met deksel, etc.)

SHAKE IT!

Schenk het geheel in een mooi cocktail-
glas en top het af met kaneel. 
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Door: Rick van Hout

Afgestudeerd... 

Ik ben Rick van Hout en afgestude…. 
wacht effe… dat mag nu anders…

Ik ben Weledelgeleerde Drs. R.H.E.E. 
van Hout, afgestudeerd in september 
2018, en ik heb de eer om in deze editie 
een stukje over mijn eerste maanden als 
dierenarts te mogen schrijven. Ik ga jullie 
vertellen wat ik zoal doe, wat ik zo mooi 
vind aan het vak, en welke blunders ik 
gemaakt heb.

In augustus ben ik begonnen bij Advee 
Dierenartsen als varkens- en koeiendok-
ter op locatie Heeswijk-Dinther en Yssel-
steyn. Hier werk ik in een team van 14 
varkensartsen en een team van 11 rund-
veeartsen.
Ik ging in het begin voornamelijk mee 
met varkensdierenartsen. Het was de 
bedoeling een tijd mee te lopen en dan 
met de tijd bedrijven over te nemen. Ech-
ter in oktober werd een collega onge-
neeslijk ziek en kon ik ineens een stuk 

of 10 varkensbedrijven gaan begeleiden 
als vaste dierenarts. Nou heb ik gelukkig 
op de lagere school zwemdiploma’s A, 
B, en C gehaald want een sprong in het 
diepe was het wel!! Haha!, sommige vee-
houders had ik nog niet eerder gezien en 
moest me meteen voorstellen als ‘’Goeie 
dag (in Brabant en Limburg;p) Rick van 
Hout, de nieuwe vaste dierenarts’’. Mijn 
borging was nog niet eens rond, boeije. 
Ik moet toegeven dat ik ’s avonds wel 
echt moe was maar door meteen De Die-
renarts te zijn voor de veehouders heb 
ik wel snel een relatie met die mensen 
kunnen opbouwen. Ik denk dat je vooral 
niet te bang moet zijn en er gewoon voor 
moet gaan. Een keer diep adem halen en 
eropaf.

De eerste keer dat ik bij een van die 
bedrijven was ging ik fokgelten bloed-
tappen en de eerste beste gelt valt neer, 
gaat hyperventileren en spartelen en ligt 
dood. Dat is dan niet zo fijn als je moet 
zeggen ‘’Hallo meneer ik ben uw nieuwe 
dierenarts, owja, en ik heb ook een var-
ken doodgetapt;p’’.
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en dan? 

Een andere varkens-blunder was bij het 
klauwbekappen van een onbeschoft 
vet hangbuikzwijn. Haar klauwtjes had 
ik netjes gepedicuurd maar mevrouw is 
helaas in de anesthesie gebleven door-
dat ze niet gemakkelijk kon ademen van 
de dikheid. De les voor de volgende keer, 
toch wat minder sedatie geven bij mor-
bide obese varkens.
Het geeft me veel voldoening en plezier 
om het vertrouwen van varkenshouders 
te krijgen, het bedrijf te leren kennen en 
dan (goed) advies te kunnen geven dat 
mensen ook van je aannemen.

Bij rundvee doe ik voornamelijk ambu-
lante visites. Hier heb ik ook de nodige 
blunders gemaakt!..
In de dienst ging ik naar een tympanisch 
vleeskalf. Ik dacht aá ik weet wat ik moet 
doen, daar moet een slang in. Dus die 
veehouder het kalf vasthouden en ik 
een slang in zijn bek en daarna keel ste-
ken. Dat ging allemaal vrij vlot en al snel 
kwam het gas eraf en transformeerde de 
pappel in een kalf. Maarrrr… toen ik de 
slang er weer uit wilde halen bleek het 

kalf hem door te hebben gebeten en 
bleef er een stuk van een meter in de 
slokdarm en pens zitten!!
Een ander blunder was tijdens het ver-
lossen van een kalf in sluitligging. Wij 
proberen te krikken maar er kwam geen 
beweging in. Dus ik bang dat ik het kalf 
vast in het bekken had getrokken en alles 
mis ging. Gelukkig kwam toen de boer er 
achter dat het touwtje van de poten vast 
zat in de krik en we daarom niet konden 
krikken. Pffffiewww!

Ik begeleid nu 7 vermeerderaars, 1 sub-
fokker, en 8 vleesvarkenhouders en doe 
daarbij ambulante rundvee visites waar-
bij ik heel vrij ben om mijn agenda in te 
delen. Ik geniet enorm van de vrijheid 
die ik hierin heb als ik in mijn Ad-mobiel 
rondrijd.

Jullie zullen denken, heeft die Rickert 
dan nog wel tijd voor zijn vriendin. Owja-
zeker, 1x per maand rijd ik visites op de 
Veluwe en overnacht dan in Utrecht. 
Want Utrecht verlaten…. Ja dat is ook 
voor mij moeilijk!!!
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Accountancy en advies 

Wij zijn de financiële experts voor de medische beroepen. Van dierenarts tot arts, 

specialist, tandarts, orthodontist, fysiotherapeut en apotheker. Onze organisatie werkt 

landelijk vanuit 4 vestigingen. Wij bieden meer dan de traditionele dienstverlening. 

Persoonlijke aandacht en financieel advies op maat maakt deel uit van onze filosofie. 

Natuurlijk gaat het daarbij om accountancy en fiscaal advies maar ook andere zaken die 

van belang zijn voor uw praktijkvoering en uw persoonlijke situatie. 

 

Uw partner 

U kunt op ons rekenen als sparringpartner of adviseur voor al uw financiële zaken, maar 

ook in bijzondere situaties.  Dankzij onze kennis en ervaring staan we u ook bij in de 

minder alledaagse momenten van uw carrière. Zoals bij overnames, 

terugtreden/pensionering en zelfs conflicten.  

 

Contact 

Indien u vragen heeft of geïnteresseerd bent in onze dienstverlening dan kunt u contact met 
ons opnemen. Ons telefoonnummer is 088 – 10 20 800.  www.dezorgaccountants.nl 
   
    

De ZorgAccountants, daar wordt u beter van! 
 
 
Vestiging Arnhem  Vestiging Bilthoven Vestiging Groningen 
Velperweg 79  Soestdijkseweg Zuid 179 Hereplein 6 
6824 HH Arnhem      3721 AB Bilthoven  9711 GA  Groningen 
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Op 16 mei kwam agrarisch coach Moni-
que te Kiefte ons vertellen over de men-
tale gezondheid van boeren; een onder-
werp dat bij ons en onder boeren niet 
veel wordt besproken. Toch is het iets 
dat heel erg speelt en veel meer aan-
dacht zou moeten krijgen, bleek uit het 
verhaal van Monique. Veel boeren wij-
zen haar in eerste instantie af wanneer 
ze belt, of ze stemmen uiteindelijk met 
tegenzin in met een gesprek aan de keu-
kentafel. Een groot deel van de boeren is 
na zo’n gesprek blij dat ze langs geweest 
is en maakt een vervolgafspraak. Een 
van de dingen waar relatief veel boeren 
in hun achterhoofd mee bezig zijn, is suï-
cide. 

Wat voor ons daar interessant in is, is 
welke rol wij daarbij (kunnen) spelen als 
dierenarts. Monique vertelde ons dat 
wij vaak als eerste vertrouwenspersoon 
worden gezien. Boeren zijn meestal 
vooral op zoek naar erkenning en het 
beste wat we dan voor ze kunnen doen is 
een luisterend oor bieden, en op tijd pro-
fessionele hulp inschakelen. Zelf heeft 
Monique goede hoop dat de mentale 
gezondheid van boeren beter bespreek-
baar zal worden de komende jaren. Het 
was een hele leerzame lezing, waar veel 
interesse voor was!

Mentale gezondheid 
veehouder
Door: Pascale Algra
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Door: Sanne de Vries

Jaarlijks organiseert de Landelijke Stu-
denten Commissie Veebeoordelen 
(LSCV) het Nederlands kampioenschap 
veebeoordelen op Goede Vrijdag. Dit jaar 
gingen we ook weer met een busje vol 
Veefokkers op pad om deel te nemen aan 
dit kampioenschap met de hoop om de 
grote beker van het scholenklassement 
weer eens mee naar huis te nemen. De 
laatste keer dat we deze mee naar huis 
brachten was in 2015, dus het werd wel 
weer eens tijd om ons van de beste kant 
te laten zien. 

Niet alleen wij lieten ons van onze beste 
kant zien. Ook de koeien stonden er 
prachtig bij en het RVB-weer verdiende 
zeker een 10! De eigenaren van Mts. van 
der Gun - van Deelen in Zoelen waren zo 
vriendelijk om ons te ontvangen op deze 
prachtige dag. Zoals altijd had de LSCV 
er voor gezorgd dat de koeien netjes 
gewassen en geschoren voorgebracht 
werden. Een andere nooit ontbrekende 
factor, Henk Daatselaar, was ook dit jaar 
weer aanwezig om de punten te tellen. 
De juryleden van deze dag waren Renger 
Geurts en Leo Theunis.

Al deze mensen werden echter snel ver-
geten op het moment dat Ninke-Maike 
met de eerste vaars de ring in stapte! Ik 
dacht: ‘Als dit de maatlat van vandaag is 
dan gaan we wel heel erg mooie koeien 
zien!’. Dat was ook zeker het geval! Bij 
het op volgorde zetten van de vijf vaar-
zen kwam deze prachtige dame zeker 
op plek één, maar de andere vier deden 

weinig voor haar onder. Vervolgens 
moest er ook nog bij een flink ontwik-
kelde tweedekalfs koe en een vaars de 
onderbalk gescoord worden. Na deze 
eerste twee rondes werden de punten 
geteld en de balans opgemaakt voor de 
middag. Ondertussen konden wij ons 
met zijn allen tegoed doen aan de lunch, 
waarbij de broodjes kroket uiteraard niet 
konden ontbreken. Iedereen (behalve 
ik) heeft zich de broodjes goed laten 
smaken, terwijl we lekker in het zonnetje 
zaten. 

Toen was het tijd voor de bekendmaking 
van de deelnemers aan de middagronde. 
Spannend! Er mochten tien mensen mee-
doen aan de middagronde, die bestaat 
uit het op volgorde zetten van vijf oudere 
kalfs koeien en over deze volgorde mon-
deling toelichting geven. Van ons team 
mochten drie mensen mondeling doen: 
Jochem, Stijn en ik. Vol goede moed gin-
gen wij met de concurrentie de ring in om 
de laatste vijf koeien eens goed te bekij-
ken. En daar liep me toch een pareltje bij, 

LSCV
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de kopkoe, die te zien is op de foto, zag 
eruit als een waar melkfabriekje! 

Onze mondelingen gingen allemaal erg 
goed, met een 8,8, 8,9 en 9,3 haalden wij 
de hoogste cijfers van deze dag! Toen was 
het tijd voor het spannendste gedeelte 
van de dag, de prijsuitreiking! Onze 
namen werden lange tijd niet genoemd, 
dus we hielden allemaal lang hoop op 
een podiumplek. Helaas vielen Jochem 
en Stijn met respectievelijk een vierde 
en vijfde plek net buiten het podium, 
maar ik viel in de prijzen! Met geknepen 
billetjes stond ik naast twee heren van 
andere studieverenigingen te wachten 
wat de uitslag zou zijn. Maar ik had me 
nergens druk over hoeven maken, met 
bijna veertig punten verschil eindigde 
ik bovenaan! Voor het eerst sinds 2006 
stond er weer een Veefokker bovenaan 
op het landelijk kampioenschap! 

Ik ben best een beetje trots op mezelf 
:). Maar ik ben misschien nog wel meer 
trots dat we met z’n allen ook dit jaar de 
grote beker weer mee naar huis moch-
ten nemen!! Met het team, bestaande 
uit Jochem, Stijn, Alger, Ramon, Douwe, 
Dani en ik waren wij als school de beste! 
Ondanks mijn brakheid heb ik een zeer 
mooie dag gehad, die ik niet snel zal ver-
geten. Ik wil Marlieke nogmaals bedan-
ken voor het uit bed trommelen van deze 
persoon, de vele toeschouwers voor hun 
aanwezigheid en support, mijn teamge-
noten, de LSCV-commissie, de boer, de 
weergoden, de jury… Oh nee, ik hoefde 
nu geen mondeling te doen :p. Maar 
toch, ik vond het supermooi en ik hoop 
dat de Veefokkers nog vele jaren enthou-
siast doorgaan met veebeoordelen!

Een veterinair, een veterinair, 
Een Veefokker, een Veefokker!
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WORKING SIDE-BY-SIDE FOR THE FUTURE OF FARMING

Wij geloven in the Future of Farming. Jij ook?

De agrarische sector is volop in beweging en heeft een belangrijke rol in het vraagstuk hoe op duurzame 
wijze een groeiende wereldbevolking te voeden. ForFarmers kan en wil hieraan een bijdrage leveren en 
biedt agrarische ondernemers innovatieve en duurzame voeroplossingen, waarmee zij vlees, zuivel en 
eieren van hoge kwaliteit kunnen produceren. 

Om daadwerkelijk dé partner van agrarische ondernemers te zijn, investeren wij veel in de kennis van 
onze medewerkers. We leggen de lat hoog en bieden volop mogelijkheden voor getalenteerde en 
ambitieuze mensen. Ongeacht of je nu verstand hebt van herkauwers, pluimvee of varkens. 

De betrokkenheid van onze medewerkers is hoog. Met elkaar – van Sales, Nutritie, Inkoop tot Productie –  
werken we aan de ‘Future of Farming’. Aan een gezonde agrarische sector die nog vele generaties een 
duurzame rol zal spelen in de maatschappij. Daar zijn we trots op en daar zetten we ons met zijn allen 
dagelijks voor in. Pas jij daar bij?

Werken bij ForFarmers betekent werken bij een internationaal groeiende onderneming die volop in 
beweging is. Een resultaatgerichte organisatie met een prettige, informele werksfeer. Met ruimte voor 
eigen initiatief en verantwoordelijkheid, waardoor je mede invulling kunt geven aan de functie en het 
toekomstperspectief ervan. 

Check onze traineeships en vacatures op www.werkenbijforfarmers.nl
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Woensdag 22 mei was het weer tijd voor 
een casuïstiekuurtje pluimvee. Ditmaal 
was Thijs Manders benaderd en hij had 
een casus meegebracht vanuit een groep 
studenten van blok drie. Thijs begon 
zijn verhaal met het bespreken van de 
belangrijkste kengetallen op vleeskui-
kenbedrijven en de interpretatie daar-
van. Vervolgens zijn de gegevens beke-
ken en is er besproken wat hierbij opviel: 
tegenvallende resultaten op een bepaald 
moment in de ronde tijdens meerdere 
rondes. 

De verschijnselen zijn bediscussieerd en 
daarna zijn verschillende darmproble-
men bij zowel vleeskuikens als kalkoe-
nen besproken. Het werd erg interactief 
gehouden, waardoor er veel discussie 
was. Wat duidelijk werd is dat de darm-
problemen erg vaak voedinggerelateerd 
zijn en dat het niet altijd is wat je op 
het eerste moment verwacht. Met een 
mooie opkomst was het een geslaagd 
uurtje, waarbij er
vooral hanen aanwezig waren en de hen-
netjes het wat af lieten weten!

Casuïstiek-uurtje
Door: Marco Bakhuis
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SAMENWERKEN 
AAN RESULTATEN 
DIE TELLEN

Samen met je veehouders ga jij aan de slag met het  optimaliseren 
van diergezondheid. Preventief als het kan, curatief als het moet. 
Met een uitgebreid R&D-programma blijft Zoetis innoveren. 
Dat  resulteert in doelgerichte vaccins, hoogwaardige diergenees-
middelen én vernieuwende diensten. Zo beschik jij over de nieuwste 
oplossingen voor een nóg betere diergezondheid. Vandaag en in de 
toekomst. Zo werken we samen aan resultaten die tellen.

VOOR DIEREN. VOOR GEZONDHEID. VOOR U.

Zoetis B.V.
Postbus 81055
3009 GB Rotterdam
www.zoetis.nl
info.nl@zoetis.com
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